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Protokół Nr XVIII/20 

    z XVIII Sesji Rady Gminy Celestynów kadencji 2018-2023 

    odbytej w dniu 27 sierpnia 2020 roku 

 

W sesji udział wzięli:  

1. Radni Rady Gminy Celestynów                                         -  wg załączonej listy obecności 

2. Wójt Gminy Celestynów                                                      - Witold Kwiatkowski; 

3. Zastępca Wójta Gminy Celestynów                                   -  Piotr Rosłoniec,  

4. Kierownik Referatu Finansowego                                      -  Jolanta Miętus, 

5. Sołtysi                                             -  wg załączonej listy obecności 

Inne osoby zaproszone. 

 
Przewodniczący Rady Romuald Ziętala dokonał otwarcia sesji, powitał radnych, sołtysów 

oraz zaproszonych gości. Poprosił radnych o zalogowanie się do systemu. Stwierdził, iż                

na sali znajduje się 12 Radnych, co stanowi  quorum niezbędne  do podejmowania  przez 

Radę Gminy prawomocnych uchwał.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski w imieniu własnym  i Rady Gminy podziękował za wieloletnią pracę 

sołtysowi wsi Ponurzyca Pani Mirosławowi Kalinowskiemu, który złożył rezygnację z funkcji 

sołtysa. W lipcu odbyły się wybory uzupełniające, na których został wybrany nowy sołtys Pan 

Wojciech Soszyński.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski w imieniu własnym i Rady Gminy pogratulował wyboru nowemu 

sołtysowi Panu Wojciechowi Soszyńskiemu i życzył spełnienia się w nowej roli. 

 

Sołtys wsi Ponurzyca Pan Wojciech Soszyński podziękował za życzenia. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że jedna z pierwszych inicjatyw Pana Wojciecha 

Soszyńskiego jako sołtysa to wspieranie założenia Koła gospodyń wiejskich w miejscowości 

Ponurzyca.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że nastąpi teraz przekazanie aktu nadania stopnia 

awansu zawodowego nauczyciela mianowanego dla trzech nauczycielek pracujących                            

w szkołach podstawowych na terenie gminy Celestynów, które poprzedzi złożenie ślubowania. 

 

Kierownik ZOSZ Edyta Wrzosek odczytała rotę ślubowania o treści:,, "Ślubuję rzetelnie 

pełnić mą powinność nauczyciela wychowawcy i opiekuna młodzieży, dążyć do pełni rozwoju 
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osobowości ucznia i własnej, kształcić i wychowywać młode pokolenie w duchu umiłowania 

Ojczyzny, tradycji narodowych, poszanowania Konstytucji Rzeczypospolitej Polskiej." 

 

Każda z nauczycielek powtórzyła słowa przysięgi z dodaniem: ,,Tak mi dopomóż Bóg”. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że wszystkie nauczycielki zdały pozytywnie egzamin 

przed Komisją. Następnie wręczył jednej nauczycielce ze Szkoły Podstawowej w Regucie                     

i dwóm nauczycielkom ze Szkoły Podstawowej im. Batalionu ,,Zośka” w Celestynowie akty 

nadania stopnia awansu zawodowego nauczyciela mianowanego. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Romuald Ziętala odczytał proponowany porządek obrad 

Sesji: 

 

Proponowany porządek  obrad Sesji Rady Gminy Celestynów:  

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji.  

2. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok Gminy Celestynów;  

b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2020-2037;  

c) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Gminy Skołyszyn w 

województwie podkarpackim;  

d) bezpłatnego przekazania składnika mienia komunalnego samorządowemu zakładowi 

budżetowemu – Gospodarce Komunalnej w Celestynowie;  

e) zmiany uchwały nr 50/19 Rady Gminy Celestynów z dnia 29 marca 2019 r. w sprawie 

zarządzenia poboru podatków od nieruchomości, rolnego i leśnego w drodze inkasa, 

powołania inkasentów oraz określenia terminu płatności i wysokości wynagrodzenia za inkaso;  

f) zmiany Uchwały Nr 128/20 Rady Gminy Celestynów z dnia 4 czerwca 2020 roku w sprawie 

przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Celestynów;  

g) zmiany Uchwały Nr 183/20 Rady Gminy Celestynów z dnia 4 czerwca 2020r. w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów;  

h) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu stanowiącego własność 

Gminy Celestynów na czas określony;  

i) w sprawie nadania nazwy ulicom w miejscowości Zabieżki;  

j) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu wchodzącego w skład 

zasobu Gminy Celestynów na czas określony.  

k) w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Celestynów.  
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3. Przyjęcie Apelu Rady Gminy Celestynów w sprawie zachowania integralności Województwa 

Mazowieckiego.  

4. Sprawozdanie Wójta z działalności pomiędzy Sesjami.  

5. Interpelacje, zapytania i wnioski Radnych.  

6. Sprawy różne.  

7. Przyjęcie protokołu z Sesji z dnia 9 lipca 2020 roku.  

8. Zamknięcie obrad. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski wnioskował o wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały                 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok Gminy Celestynów, autopoprawki                               

do projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów                     

na lata 2020-2037 oraz autopoprawki do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody                          

na zawarcie umowy dzierżawy gruntu stanowiącego własność Gminy Celestynów na czas 

określony. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie elektroniczne nad 

wprowadzeniem autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 

2020 rok Gminy Celestynów. 

 

Autopoprawka została wprowadzona. (12 głosów za). 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie elektroniczne nad 

wprowadzeniem autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Celestynów na lata 2020-2037. 

 

Autopoprawka została wprowadzona. (12 głosów za). 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie elektroniczne nad 

wprowadzeniem autopoprawki do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody                                     

na zawarcie umowy dzierżawy gruntu stanowiącego własność Gminy Celestynów na czas 

określony. 

 

Autopoprawka została wprowadzona. (12 głosów za). 

 

Porządek obrad został przyjęty. (12 głosów za). 
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Ad. pkt 2. ppkt a) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok Gminy Celestynów. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że projekt uchwały był szeroko omawiany                                    

na posiedzeniu Komisji łączonej. Projekt zakłada zwiększenie planu dochodów o kwotę ponad 

282 tys. zł oraz zwiększenie planu wydatków o kwotę ponad 1 mln 164 tys. zł. Zwiększenia 

dochodów majątkowych dotyczą: kwoty 100.000,00 zł  z tytułu pomocy finansowej, udzielonej 

w formie dotacji celowej na dofinansowanie samochodu ratowniczo- gaśniczego                                  

dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Dąbrówce. Gmina pozyskała dotację w kwocie 75.000,00 

zł ze środków rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej z tytułu dofinansowania 

wyposażenia w pomoce dydaktyczne dla Szkoły Podstawowej w Ostrowie. Gmina pozyskała 

dotację z Urzędu Marszałkowskiego w kwocie 107.110,00 zł  w formie dotacji celowej                            

na dofinansowanie zadania pn. „Inwentaryzacja indywidualnych źródeł ciepła na terenie Gminy 

Celestynów”. Zwiększa się wydatki majątkowe o kwotę ponad 992 tys. zł na zadnie 

inwestycyjne pn.: ,,Poprawa gospodarki wodno-ściekowej na terenie Gminy Karczew i Gminy 

Celestynów - etap II (zwrot niewykorzystanej dotacji celowej)”. Jest szereg zmian dotyczących 

zwiększenia i zmniejszenia wydatków bieżących w funduszu sołeckim sołectwa Dyzin oraz 

sołectwa Zabieżki, zgodnie z uchwałami zebrań wiejskich z tych miejscowości. Kolejna zmiana 

dotyczy zwiększenia wydatków bieżących o kwotę 15.000,00 zł   na pomoc finansową w formie 

dotacji celowej z przeznaczeniem na remont dróg gminnych publicznych na terenie Gminy 

Skołyszyn, uszkodzonych w wyniku ulewnych deszczy oraz powodzi w czerwcu 2020 roku. 

Kolejna zmiana dotyczy zmniejszenia wydatków majątkowych o kwotę 25.000,00 zł                                    

i jednocześnie rezygnacji z realizacji zadania inwestycyjnego „Opracowanie dokumentacji 

projektowej na rozbudowę poprzez zabudowę istniejącego tarasu budynku szkoły                                

w miejscowości Podbiel”, w związku z przygotowaniem i przebiegiem postępowania                                

o udzielenie zamówienia publicznego i planowaną realizacją zadania w 2021 roku. Zwiększa 

się wydatki bieżące Szkoły Podstawowej im. M. Kopernika w Ostrowie  o kwotę 75.000,00 zł 

z przeznaczeniem na zakup środków dydaktycznych. Zwiększa się wydatki bieżące                             

o kwotę 107.110,00 zł z przeznaczeniem na realizację zadania pn. „Inwentaryzacja 

indywidualnych źródeł ciepła na terenie Gminy Celestynów”. Następuje zmiana źródeł 

finansowania w zadaniu inwestycyjnym „Budowa skrzyżowania bezkolizyjnego z linią kolejową 

nr 7 w ciągu ul. Jankowskiego w Celestynowie wraz  z budową przyległego układu drogowego, 

w zamian za likwidację przejazdu kolejowo-drogowego kat. A w km 38,364 linii kolejowej nr 7 

w ul. Jankowskiego, w ramach projektu  pn. „Poprawa bezpieczeństwa na skrzyżowaniach linii 

kolejowych z drogami- etap III”, w tym: - dochody własne- zwiększenie o kwotę 110.000,00 zł; 

- kredyty- zmniejszenie o kwotę 110.000,00 zł. Deficyt ulega zwiększeniu o kwotę ponad 882 

tys. zł. W autopoprawce zmiany dotyczą zwiększenia wydatków majątkowych w zadaniu 
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inwestycyjnym o kwotę 5.247,65 zł w zadaniu inwestycyjnym: „Zagospodarowanie terenu 

wokół Szkoły Podstawowej w Ostrowie” zgodnie z uchwałą zebrania wiejskiego w Ostrowie.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Damian Krysztofik powiedział, że 

połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały wraz z autopoprawką pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie elektroniczne nad 

projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok Gminy Celestynów 

wraz z autopoprawką. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

 

Ad. pkt 2. ppkt b) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów                  

na lata 2020-2037. 

 

Pani Jolanta Miętus powiedziała, że w projekcie uchwały dokonano zmian w wieloletniej 

prognozie finansowej dla 2020 roku, w związku ze zmianami dokonanymi w budżecie Gminy 

Celestynów na 2020 rok wprowadzonymi uchwałami Rady Gminy Celestynów i Zarządzeniami 

Wójta Gminy Celestynów: 1) zwiększono dochody ogółem o kwotę 337.627,00 zł, w tym:  

a) zwiększono dochody bieżące o kwotę 237.627,00 zł, w tym:  

b) zwiększono dochody majątkowe o kwotę 100.000,00 zł, w tym:  

2) zwiększono wydatki ogółem o kwotę 1.220.301,35 zł, w tym:  

a) zwiększono wydatki bieżące o kwotę 247.379,35 zł, w tym:  

b) zwiększono wydatki majątkowe o kwotę 972.922,00 zł, w tym:  

3) zwiększono przychody budżetu o kwotę 882.674,35 zł, w tym:  

a) zmniejszono przychody z tytułu kredytu o kwotę 110.000,00 zł;  

b) zwiększono inne przychody o kwotę 992.674,35 zł, w tym na pokrycie deficytu budżetu 

zwiększono o kwotę 992.674,35 zł;  

4) dokonano aktualizacji pozycji związanych z finansowaniem programów, projektów lub 

zadań realizowanych z udziałem środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 2 i 3 ustawy.  

5) dokonano aktualizacji informacji związanych z realizacją przedsięwzięć wykazanych w 

załączniku nr 2 do uchwały. 

2. Dokonano zmian w wieloletniej prognozie finansowej dla 2021 roku oraz 2022 roku, w 

związku z wprowadzeniem nowych przedsięwzięć, w tym: 1) dokonano aktualizacji informacji 

związanych z realizacją przedsięwzięć wykazanych w załączniku nr 2 do uchwały; 2) 

dokonane zmiany w pozycji „Wydatki bieżące” i „Wydatki majątkowe”, w tym wydatki na 
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inwestycje i zakupy inwestycyjne,  są wynikiem rozliczeń budżetu w celu jego zbilansowania            

i dostosowania kwot wydatków  do zmian wprowadzonych w przedsięwzięciach wieloletnich.  

Wprowadza się nowe przedsięwzięcie pod nazwą „Opracowanie dokumentacji projektowej             

na rozbudowę poprzez zabudowę istniejącego tarasu budynku szkoły w miejscowości 

Podbiel”, w związku z przygotowaniem i przebiegiem postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego oraz planowanym zakończeniem wykonania przedsięwzięcia w 2021 roku. Okres 

realizacji w latach 2020-2021. Planowana wartość przedsięwzięcia wynosi 25.000,00 zł, w tym:  

- limit wydatków dla 2021 roku- 25.000,00 zł. Wprowadza się nowe przedsięwzięcie pod nazwą 

„Termomodernizacja Szkoły Podstawowej im. Batalionu "Zośka" w Celestynowie”, w związku 

z planowanym przygotowaniem i przedłożeniem wniosku aplikacyjnego o dofinansowanie ze 

środków zewnętrznych. Okres realizacji w latach 2020-2022. Planowana wartość 

przedsięwzięcia wynosi 700.000,00 zł, w tym: limit wydatków dla 2021 roku- 50.000,00 zł;  

- limit wydatków dla 2022 roku- 650.000,00 zł; - limit zobowiązań- 700.000,00 zł. Wprowadza 

się nowe przedsięwzięcie pod nazwą „Termomodernizacja Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Celestynowie”, w związku z planowanym przygotowaniem                         

i przedłożeniem wniosku aplikacyjnego o dofinansowanie ze środków zewnętrznych. Okres 

realizacji w latach 2020-2021. Planowana wartość przedsięwzięcia wynosi 350.000,00 zł,                    

w tym: limit wydatków i limit zobowiązań dla 2021 roku 350.000,00 zł. Wprowadza się zmiany 

w przedsięwzięciu pod nazwą „Zagospodarowanie terenu wokół Szkoły Podstawowej w 

Ostrowie”. Okres realizacji w latach 2015-2020. Planowana wartość przedsięwzięcia po 

zmianach wynosi 366.357,85 zł (zwiększenie o kwotę 5.247,65 zł), w tym: - limit wydatków dla 

2020 roku- 25.247,65 zł (zwiększenie o kwotę 5.247,65 zł); - limit zobowiązań- 25.247,65 zł 

(zwiększenie o kwotę 5.247,65 zł). 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Damian Krysztofik powiedział, że 

połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały wraz z autopoprawką pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie elektroniczne     

nad projektem uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów                  

na lata 2020-2037 wraz z autopoprawką. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

 

Ad. pkt 2. ppkt c) 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Gminy 

Skołyszyn w województwie podkarpackim. 
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Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że udziela się z budżetu Gminy Celestynów pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej dla Gminy Skołyszyn w województwie podkarpackim na 

realizację zadania publicznego pn. „Remont dróg gminnych publicznych na terenie Gminy 

Skołyszyn, uszkodzonych w wyniku ulewnych deszczy oraz powodzi w czerwcu 2020 roku”. 

Pomoc finansowa zostanie udzielona ze środków budżetu na 2020 rok  w wysokości 15.000,00 

zł. Odzew ze strony innych samorządów z terenu kraju jest duży. Pomoc Gminy Celestynów 

koresponduje również z apelem Związku Gmin Wiejskich RP, którego Gmina Celestynów                

jest członkiem.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Damian Krysztofik powiedział, że 

połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie elektroniczne     

nad projektem uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 

Gminy Skołyszyn w województwie podkarpackim. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

 

Ad. pkt 2. ppkt d) 

Podjęcie uchwały w sprawie bezpłatnego przekazania składnika mienia komunalnego 

samorządowemu zakładowi budżetowemu – Gospodarce Komunalnej w Celestynowie. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że projekt obejmuje składniki mienia dotyczące 

kanalizacji sanitarnej - kanalizacja sanitarna w Pogorzeli w Gminie Celestynów w ulicach: 

Główna, Świerkowa, Diamentowa, Otwocka, Brzozowa, Kolejowa, Leśna, Piękna, Ogrodowa.  

Wartość składnika mienia wynosi ponad 6 mln 100 tys. zł. Cechy charakterystyczne 

przedmiotowego składnika są związane z działalnością statutową Gospodarki Komunalnej                

w Celestynowie. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Damian Krysztofik powiedział, że 

połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie elektroniczne     

nad projektem uchwały w sprawie bezpłatnego przekazania składnika mienia komunalnego 

samorządowemu zakładowi budżetowemu – Gospodarce Komunalnej w Celestynowie. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 
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Ad. pkt 2. ppkt e) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 50/19 Rady Gminy Celestynów z dnia 29 

marca 2019 r. w sprawie zarządzenia poboru podatków od nieruchomości, rolnego i leśnego 

w drodze inkasa, powołania inkasentów oraz określenia terminu płatności i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że zasadą jest, że inkasentami w Gminie Celestynów 

są sołtysi. W związku ze zmianą sołtysa w sołectwie Ponurzyca zachodzi potrzeba zmiany 

tejże uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Damian Krysztofik powiedział, że 

połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie elektroniczne     

nad projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 50/19 Rady Gminy Celestynów z dnia 

29 marca 2019 r. w sprawie zarządzenia poboru podatków od nieruchomości, rolnego i 

leśnego w drodze inkasa, powołania inkasentów oraz określenia terminu płatności i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

  

Ad. pkt 2. ppkt f) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 128/20 Rady Gminy Celestynów z dnia 4 

czerwca 2020 roku w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

gminy Celestynów. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że projekt dotyczy Regulaminu utrzymania 

czystości. Do Uchwały jest załącznik – Regulamin. Zostały w nim uwzględnione zmiany, które 

zaproponował Wojewoda.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Damian Krysztofik powiedział, że 

połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie elektroniczne     

nad projektem uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 128/20 Rady Gminy Celestynów z dnia 

4 czerwca 2020 roku w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie gminy Celestynów. 
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Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

 

Ad. pkt 2. ppkt g) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 183/20 Rady Gminy Celestynów z dnia 4 

czerwca 2020r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że projekt w związku ze skomplikowaną ustawą 

jak i uwagami Wojewody został dostosowany do przepisów. Sanepid wydał pozytywną opinię 

w sprawie projektu.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Damian Krysztofik powiedział, że 

połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie elektroniczne     

nad projektem uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 183/20 Rady Gminy Celestynów z dnia 

4 czerwca 2020r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

 

Ad. pkt 2. ppkt h) 

Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu 

stanowiącego własność Gminy Celestynów na czas określony. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że projekt dotyczy dzierżawy części gruntu 

położonego na działkach 707/1, 707/2 i 10/3. Dotychczasowi dzierżawy złożyli wnioski                            

o przedłużenie umowy. Pierwotnie w projekcie uchwały był okres 5 lat. Jednak ze względu                  

na planowaną inwestycję rozbudowy szkoły, która może wpływać na przedmiotowe 

nieruchomości autopoprawką proponuje się skrócenie okresu dzierżawy do 1 roku.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Damian Krysztofik powiedział, że 

połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
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Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie elektroniczne     

nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu 

stanowiącego własność Gminy Celestynów na czas określony wraz z autopoprawką. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

  

Ad. pkt 2. ppkt i) 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicom w miejscowości Zabieżki. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że został złożony wniosek o nadanie nazw ulic 

drogom gminnym złożony  przez sołtys i radną miejscowości Zabieżki, które na zebraniu 

wiejskim zaproponowały i przeforsowały podane w projekcie uchwały nazwy ulic.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Damian Krysztofik powiedział, że 

połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie elektroniczne     

nad projektem uchwały w sprawie nadania nazwy ulicom w miejscowości Zabieżki. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

 

Ad. pkt 2. ppkt j) 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu 

wchodzącego w skład zasobu Gminy Celestynów na czas określony. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że projekt dotyczy części działki 883/2                                

w miejscowości Celestynów. Znajduje się tam wieża telekomunikacyjna. Dotychczasowy 

dzierżawca złożył wniosek o przedłużenie okresu dzierżawy na 2 lata.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Damian Krysztofik powiedział, że 

połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie elektroniczne     

nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu 

wchodzącego w skład zasobu Gminy Celestynów na czas określony. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 
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Ad. pkt 2. ppkt k) 

Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody                                    

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Celestynów. 

 

Dyrektor Gospodarki Komunalnej Lucyna Komorowska powiedziała, że projekt został 

szczegółowo omówiony na połączonym posiedzeniu Komisji. Przedstawiony obecnie do 

uchwalenia regulamin dostarczania wody i odprowadzania ścieków jest zgodny z aktualnie 

obowiązującą ustawą z dnia 7 czerwca 2011 r. o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym 

odprowadzaniu ścieków oraz przepisami wykonawczymi do tej ustawy. Regulamin 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków został pozytywnie zaopiniowany przez Dyrektora 

Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Warszawie postanowieniem z dnia 17 lipca 

2020 r. Zgodnie z art. 19 ust 2 i 3 ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym 

odprowadzaniu ścieków po uzyskaniu opinii organu regulacyjnego, rada gminy uchwala 

regulamin dostarczania i odprowadzania ścieków. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Damian Krysztofik powiedział, że 

połączone Komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie elektroniczne     

nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody                                    

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Celestynów. 

 

Uchwała została podjęta. (12 głosów za). 

 

Ad. pkt 3. 

Przyjęcie Apelu Rady Gminy Celestynów w sprawie zachowania integralności Województwa 

Mazowieckiego. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik odczytał treść Apelu o treści: ,, Rada Gminy 

Celestynów zwraca się z apelem do Sejmu Rzeczpospolitej Polskiej w sprawie zachowania 

integralności Województwa Mazowieckiego i powstrzymania planów podziału Województwa 

Mazowieckiego na dwa odrębne regiony. Nasza Gmina jest częścią mazowieckiej wspólnoty 

regionalnej, którą współtworzymy od roku 1999. To również dzięki wysiłkom mieszkańców 

naszych „małych ojczyzn” Województwo Mazowieckie jest w czołówce najsilniejszych 

gospodarczo regionów europejskich i liderem polskich województw. Uważamy, że Mazowsze 

oraz jego Mieszkańcy zasługują na szansę dalszego rozwoju swojego regionu. Nie godzimy 

się na arbitralne rozstrzyganie o naszym losie za naszymi plecami oraz plecami mieszkańców 
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– członków naszych wspólnot samorządowych. Rada Gminy Celestynów wyraża 

zaniepokojenie konsekwencjami ewentualnego podziału Województwa Mazowieckiego. 

Rozdzielenie wspólnego organizmu na dwie, odrębne części doprowadzi do poważnych 

problemów z ich funkcjonowaniem. Konsekwencją podziału będzie skazanie centralnej części 

Mazowsza (posiadającej wysokie dochody własne) na wpłacanie gigantycznej kwoty tzw. 

„janosikowego”, które zostanie przetransferowane do wszystkich pozostałych 16 województw. 

To oznacza, że tzw. Mazowsze regionalne wprawdzie otrzyma swoją część „janosikowego”, 

ale będzie to nieporównywalnie mniej środków finansowych, niż obecnie organy Samorządu 

Województwa Mazowieckiego przekazują na pokrycie wydatków związanych z utrzymaniem 

dróg, organizacją przewozów kolejowych, utrzymaniem instytucji kultury i szpitali, 

zlokalizowanych na tym terenie. W konsekwencji, przy znacząco obniżonym poziomie 

dochodów (dochody z CIT spadną do poziomu 13%!), konieczne będzie pokrywanie kosztów 

funkcjonowania „zdublowanej” administracji samorządowej do obsługi zadań o charakterze 

wojewódzkim, co znacząco wpłynie na możliwości wydatkowe w obszarze usług publicznych, 

m.in. ochrony zdrowia, edukacji publicznej, ochrony środowiska, przeciwdziałania bezrobociu, 

pomocy społecznej, polityki prorodzinnej, utrzymania dróg wojewódzkich i połączeń 

kolejowych. Od 2018 roku województwo mazowieckie podzielone jest na dwa obszary 

statystyczne (NUTS2) – region warszawski stołeczny i region mazowiecki regionalny, co w 

pełni zabezpiecza sprawiedliwy podział środków unijnych zgodnie ze wskaźnikami PKB dla 

obu regionów. Rada Gminy Celestynów podkreśla, że propozycja podziału Województwa 

Mazowieckiego musi zostać poddana szerokim konsultacjom społecznym z mieszkańcami 

Mazowsza oraz uzależniona od wyników tych konsultacji.” 

 

Przewodniczący Rady Gminy Celestynów Romuald Ziętala powiedział, że również wiele 

gmin z terenu województwa mazowieckiego jest przeciwnych temu pomysłowi. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Damian Krysztofik przeprowadził głosowanie elektroniczne     

nad Apelem Rady Gminy Celestynów w sprawie zachowania integralności Województwa 

Mazowieckiego. 

 

Apel został przyjęty. (12 głosów za). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Celestynów Romuald Ziętala ogłosił 5 minut przerwy. 

 

Ad. pkt 4. 

Radny Łukasz Lewandowski zapytał odnośnie Zarządzenia Nr 103/2020 czy to będzie nowe 

stanowisko.  
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Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że nie jest to nowe stanowisko, ale wolny etat.  

 

Ad. pkt 5. 

Radny Leszek Gąsiorowski zapytał kiedy jest planowany remont pobocza przy ul. Parkowej. 

Prośba o uzupełnienie czterech zagłębień, które są. Woda jest rozlana na szerokości 1,5 m i 

1 m w każdym zagłębieniu. Jest to droga gminna. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że był razem z Radnym w terenie na tej drodze. 

Zaznaczył, że tą sprawę doraźnie Gmina spróbuje rozwiązać jak najszybciej własnymi siłami. 

Natomiast docelowo, aby zapewnić właściwą wchłanialność z jezdni wymaga to większej 

interwencji i naprawy. W przeciągu września Gmina będzie się starała ten problem rozwiązać.  

 

Ad. pkt 6. 

Radny Wiesław Jagiełło poinformował, że został opublikowany na stronie CPK raport                           

z konsultacji CPK. Jest to obszerny dokument, blisko 200 stron oraz mapki. Wpłynęło łącznie 

prawie 146 tysięcy wniosków odnośnie korytarzy kolejowych i drogowych. Jest problem                            

z pobraniem dokumentów ze strony. Zachęcił Radnych do zapoznania się z tym raportem. 

Mają się odbyć następne konsultacje na jesieni.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że na wiosnę był bardzo krótki czas                                      

na przeprowadzenie konsultacji co uniemożliwiło przeprowadzenie konsultacji z mieszkańcami 

i wyłuskania stanowiska poszczególnych sołectw co do przebiegu tych wariantów. Gmina 

będzie jeszcze tę sprawę analizować. Na pewno CPK jako instytucja odpowiedzialna za ten 

projekt musi zgodnie z procedurami przeprowadzić drugie konsultacje. 

 

Radny Wiesław Jagiełło poinformował, że dokumenty, które dotyczą Gminy Celestynów 

znajdują się powyżej 150 strony. Mapki się trudno otwierają. 

 

Ad. pkt 7. 

Protokół z Sesji z dnia 9 lipca 2020 roku w głosowaniu elektronicznym został przyjęty.                            

(12 głosów za). 

 

Ad. pkt 8. 

Przewodniczący Rady Gminy Celestynów Romuald Ziętala zamknął obrady Sesji. 

    

                                                                Przewodniczący Rady Gminy Celestynów  

Romuald Ziętala 


